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Abstract (en)
The invention relates to an unloading system for discharging dredged soil from a dredger, preferably a sand rinsing system for sand rinsing, of
the sand dredged by a suction dredger, by a landside rinsing pipeline, comprising a dredger with a dredged soil space and, connected thereto, a
delivery pipeline, a landside rinsing pipeline and at least one pump for pumping the dredged soil through the delivery pipeline and the landside
rinsing pipeline. The aim of the invention is to indicate an unloading system or pipeline guide of the type stated in the introduction, which guide
makes the unloading process of the dredger into a rinsing pipeline easier, in particular with regard to lower personnel expenditure. The aim is
achieved according to the invention by an unloading system which is characterised by a float, on which the seaside end of the rinsing pipeline is
arranged, by a transfer pipeline which can be connected to the delivery pipeline of the dredger, by a device for moving, in particular bringing out, the
transfer pipeline, and by at least one element which makes possible a positioning of the free end of the transfer pipeline in relation to the seaside
end of the rinsing pipeline, which is arranged on the float. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Löschsystem zum Löschen des Baggergutes eines Baggerschiffes, vorzugsweise ein Sandspülsystem zur Sandaufspülung
des von einem Saugbaggerschiffes gebaggerten Sandes durch eine landseitige Spülleitung, umfassend ein Baggerschiff mit einem Baggergutraum
und daran angeschlossener Abgabeleitung, eine landseitige Spülleitung und wenigstens eine Pumpe zum Abpumpen des Baggergutes durch
die Abgabeleitung und die landseitige Spülleitung. Der Erfindung liegt die Aufgabe zugrunde, ein Löschsystem bzw. eine Leitungsführung der
eingangs genannten Gattung anzugeben, die den Löschvorgang des Baggerschiffes in eine Spülleitung erleichtert, insbesondere im Hinblick auf
einen geringeren Personalaufwand. Die Aufgabe wird erfindungsgemäß gelöst durch ein Löschsystem, welches sich auszeichnet durch einen
Schwimmkörper, an dem das seeseitige Ende der Spülleitung angeordnet ist, eine an der Abgabeleitung des Baggerschiffes anschließbare
Übergabeleitung, eine Einrichtung zur Bewegung, insbesondere Ausbringung, der Übergabeleitung und durch wenigstens ein eine Positionierung
des freien Endes der Übergabeleitung zu dem am Schwimmkörper angeordneten seeseitigen Ende der Spülleitung ermöglichendes Element.
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